
Protokół Nr 17/08 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 15 kwietnia 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia godz. 1150 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca  i skarbnik . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady  . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie. 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały  . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 25 kwietnia    2008 r.  
4.Ocena realizacji budŜetu gminy za rok 2007 
   Opinia komisji  
5.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat  
   profilaktyki realizowanej na terenie gminy  
   Opinia komisji na sesję  
6.Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości  
   na terenie Gminy Stargard Szczeciński udzielanych w ramach pomocy de minimis  
7.Sprawy róŜne  
8.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół nr 16/07 z poprzedniego posiedzenia, komisja  przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji, komisja przeanalizowała te projekty , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , a następnie 
zaopiniowała je jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XVII/111/08 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok    
  2007 – komisja zapoznała się z projektem  uchwały , 
- projekt uchwały Nr XVII/112/08 o przystąpieniu do partnerstwa i realizacji projektu 
 „  Wiejskie Ogniska Przedszkolne „ – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XVII/113/08 w sprawie ustalenia stawki oprocentowania rozłoŜonej na 
raty opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości  
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawił zastępca wójta . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  . 
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- projekt uchwały Nr XVII/114/08 w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami 
miejscowości Warchlinko , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy 
miejscowości – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt uchwały Nr XVII/115/08 w sprawie przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami 
miejscowości Siwkowo , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy 
miejscowości – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XVII/116/08 w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej 
nazwy miejscowości – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XVII/117/08 w sprawie wniosku o zniesienie i ustalenie urzędowej 
nazwy miejscowości – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XVII/118/08 w sprawie ustalenia zasad przyznawania radnym diet oraz 
zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4 
Przewodnicząca komisji w związku z tym , iŜ członkowie otrzymali duŜo wcześniej 
sprawozdanie , bo na sesji marcowej zaproponowała , aby w formie dyskusji rozpatrzeć 
sprowadzanie z wykonania budŜetu gminy  i  poprosiła o pytania , uwagi , wątpliwości . 
Na samym początku  przewodnicząca komisji zapytała się o wykonie  w rozdziale 90001 – 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska , gdzie wykonanie wyniosło 17,54 %. 
Skarbnik Gminy odpowiadając posiłkowała się częścią opisową do informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu i przedstawiła jak wyglądało wykonanie w tym rozdziale . a następnie 
wraz z komisją przeanalizowano tabele – Wieloletnie Programy Inwestycyjne Gminy 
Stargard Szczeciński – Wykonanie za 2007 r. – w trakcie omawiania zarówno skarbnik jak i 
wójt odpowiadali na pytania , wyjaśniali które zdanie zostało zrealizowane w całości lub 
częściowo  , które nie  , a które przeszło do budŜetu roku 2008 , odpowiadając  tym samym na 
pytanie radnej Kornet, dotyczące ile zadań inwestycyjnych w roku 2007 nie zostało 
zrealizowanych . Skarbnik równieŜ poinformowała o wydatkach budŜetu gminy na programy 
i projekty realizowane w ramach środków z funduszy- Unii Europejskiej  , a wykonane za 
2007 r.   
Przewodnicząca komisji zapytała się wójta – kiedy ruszy kanalizacja w Wiechrzlędzie i tutaj 
wójt odpowiedział ,Ŝe na pewno ruszy w tym roku . 
Wójt równieŜ odpowiedział radnemu Kochańcowi ,Ŝe sprawa załoŜenia dodatkowych 
punktów świetlnych na , które potrzebna będzie  dokumentacja , realizowane będą  w terminie 
późniejszym . 
Przewodnicząca komisji zapytała się czy członkowie komisji mają jeszcze pytania bądź uwagi 
do sprawozdania z  wykonania budŜetu gminy za rok 2007 . 
Wobec braku pytań ,przewodnicząca komisji podała do protokołu przyjętą opinię komisji , a 
mianowicie :  
Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania 
budŜetu gminy za rok 2007 pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za rok 2007. 
Ad.5 
Przewodnicząca komisji omówiła  informację Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na temat profilaktyki realizowanej na terenie gminy w roku 2007 .  
W trakcie dyskusji , członkowie komisji zwrócili uwagę na nielegalne punkty sprzedaŜy 
alkoholu , z którymi trudno walczyć , o młodzieŜy która naduŜywa alkoholu , o niszczonych 
przystankach autobusowych .   
Komisja przyjęła następującą opinię do w/w tematu . 
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Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat profilaktyki realizowanej na terenie 
gminy w roku 2007 .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
 
Ad.6 
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 
na terenie Gminy Stargard Szczeciński  udzielanych w ramach pomocy de minimis i 
poinformował o zmianach w stosunku do poprzedniego projektu , co do którego 
wypowiedział się Prezes Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów , a szczególnie 
komisja przedyskutowała zapis § 4-7 w który  mówi się  o zwolnieniach i przypomniała  ,Ŝe 
ten projekt uchwały ,teŜ zostanie przesłany do Prezesa celem zaopiniowania go .  
Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks w trakcie dyskusji nad zwolnieniami zgłosił swoje 
zdanie odnośnie zapisu § 7.1.pkt 1  uwaŜając ,Ŝe  w tym przypadku zwolnienie jest zbyt duŜe .  
Komisja odnosząc się  do tego projektu uchwały , zaopiniowała go pozytywnie .  
Ad.7 
Radny Klim -  poinformował ,aby zabezpieczyć końcówkę drogi Klępinio – Lubowo , a droga 
jest niszczona przez sprzęt Agrofirmy . 
Kolejno radny poruszył temat drogi tzw. „ betonówki „ , aby tą drogę od mostu podnieść , 
obecnie jest zalana i zamknięta dla ruchu .  Powiedział ,Ŝe tą drogą większość mieszkańców 
uczęszcza , moŜna by było  zdjąć płyty i podnieść , do rowku droga naleŜy do miasta . 
Zgłosił radny równieŜ fakt , Ŝe mieszkanka Klępina p. Ząbkowa skarŜy się na plac ziemi w 
kształcie trójkąta  , który znajduje się w środku wioski , iŜ ogranicza jej dojazd do posesji , 
według wypowiedzi radnego -jest to nie prawda , a trójkąt będzie nasadzony roślinami  przez 
mieszkańców wsi . 
Wójt Gminy odnosząc się do drogi tzw. „ betonówki „  m.in. odpowiedział ,Ŝe podnieść drogę 
o około 0.5 m to jest duŜy wydatek finansowy , biorąc pod uwagę fakt , Ŝe mieszkańcy mają  
inną drogę. 
Radna Kornet – zgłosiła potrzebę zrobienia porządku na drodze powiatowej w kierunku 
Poczernina , gdzie leŜą gałęzie , przypomniała o naprawie mostku w Sownie i konieczności 
remontu drogi w kierunku szkoły .  
Przewodnicząca komisji jako mieszkanka Skalina poruszyła sprawy dotyczące tej 
miejscowości m.in. przypomniała , aby dokończyć remont drogi za kościołem , bo nie został 
skończony , droga koło krzyŜa do remontu i sprawa dotycząca przeniesienia punktu przyjęć 
lekarza w Koszewie  do szkoły .  
Radny Kochaniec – odpowiedział ,iŜ nie moŜna przenieść tego punktu , bo nie odpowiadają 
godzin , i  szkoła to skupisko dzieci , jeŜeli będzie  moŜliwość to ewentualnie do  
pomieszczenia za szkołą . 
Radny Grabski poruszył następujące tematy , a zwłaszcza:  
- postawienie nowego przystanku w Barzkowicach , 
- remont świetlicy w Golnie , 
- podcięcie gałęzi na drodze powiatowej w Golinie . 
Wójt Gminy odpowiadając, skupił się na temacie dróg , a zwłaszcza dróg powiatowych , 
gdzie na posiedzeniu komisji gospodarki rozpatrywana była propozycja przejęcia dróg 
powiatowych przez gminę i tutaj wójt zapoznał komisję ze stanowiskiem komisji gospodarki 
w sprawie przejęcia dróg . 
Zastępca wójta poinformował o operacie szacunkowy wg. dnia 29.03.2008 r. sporządzonego 
do działki gruntu nr 263/6 w Pęzinie oraz wartości nakładów dzierŜawcy . 
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Ad.8 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                                Przewodnicząca Komisji  
Zofia Stoczkowska                                                                            ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                          Data podpisania : 
2008.04.15                                                                                        2008. ………….    


